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Τρεις λύσεις για 
την «προίκα» της Υγείας 
ΟΕΟΠΥΥ ξεκίνησε σαν ένα 

στοίχηµα που έβαλε n Πσ 
λιτεία για την ενιαία ιατροφαρµακευτική 

περίθαλψη 
των ασφαλισµένων. Τώρα η Πολπεία 
καλείται να σώσει το εγχείρηµά της, 
το οποίο µε τους ρυθµούς που οκο 
λουθεί καταρρέει. Ο ΕΟΠΥΥ έγινε 
χωρίς σχεδιασµό, οργάνωση και 
προοπτική. Σ' αυτόν ε\υωµατώθηκαν 

όλα τα Ταµεία που χρωστούσαν 
τεράστια ποσά και τα οποία αυτοµάτως 

«ξέχασαν» τα χρέη τους. ∆ηλαδή 
ο Οργανισµός λειτούργησε σαν 

«κολυµβήθρα του Σιλωάµ». 
Από την άλλη πλευρά, δεν χρηµατοδοτήθηκε 

επαρκώς ώστε να αντιµετωπίσει 
τουλάχιστον τα λειτουργικά 

του έξοδα Αφέθηκε στην τύχη 
του και µάλιστα κάθε µήνα άρχισαν 
να µπαίνουν ταχύτατα τα ασφαλιστικά 

Ταµεία το ένα µετά το άλλο, 
χωρίς «προίκα» και χωρίς να έχουν 
προϋπολογιστεί οι απαιτούµενες ττι- 

ΤΟΥ 
ΚΟΣΤΑ 

ΛΟΥΡΑΝΤΟΥ 

στωσεις. 
Σήµερα όλοι µιλούν για τη σωτηρία 

του ΕΟΠΥΥ µέσω χρηµατοδότησης, 
χωρίς όµως να προτείνουν 

συγκεκριµένες λύσεις. 
Προτείνω τρεις λύσεις χρηµατο 

δότησης χωρίς να διεκδικώ κιόλας 
την πατρότητά τους: • 

Χρηµοποδότηση µέσω του ειδικού 
φόρου που υπάρχει στα είδη καπνού. 

To 1 δισ. ano τα 2,9 δισ. ευρώ 
θα µπορούσε να πηγαίνει απευθείας 
στον ΕΟΠΥΥ. Αυτό δικαιολογείται 
διότι το κάπνισµα βλάπτει την υγεία 
και αυξάνει το κόστος της ιατροφαρµακευτικής 

περίθαλψης. • 
Χρηµατοδότηση ano τον ειδικό 

φόρο που υπάρχει στα αλκοολούχα 
ποτά. Τουλάχιστον µισό δισεκατοµµύριο 

ευρώ θα µπορούσε να πάει 
στον ΕΟΠΥΥ µε την ίδια αιτιολογία. 
• Τουλάχιστον 2 δισ. ευρώ από τον 

φόρο για τα καύσιµα θα µπορούσαν 
να µεταφερθούν στον ΕΟΠΥΥ 

εξαιτίας των πολλών τροχαίων που 
αυξάνουν τηνΤατροφφµακευτική 
δαπάνη. 

θα µπορούσε να πει κάποιος ότι 
όλη αυτή n χρηµΉοδότηση που 
προτείνω θα λείψει από κάπου αλλού. 

Οµως αυτό που προέχει είναι n 
Υγεία Ας µπει εππέλους n Υγεία σης 
πρ(περαιότΓΠϊςτΓκ;κυβφ%τκπκ;. Ως 
σήµερα δυστυχώς δεν είναι... 
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